

Referat

Bestyrelsesmøde den 12. juni 2023

Tilstede: Steen, Janni, Jay, Inge, Kirsten, Ole

Afbud: Karen, Fawad

1. Godkendelse af referat fra den 25. maj.

Godkendt

2. Status -og stillingtagen til udluftsventiler, hvem vil være ansvarlig?

Steen har bedt om tilbud på udluftsventiler. VVS er ikke vendt tilbage. Steen følger op på VVS. Kirsten rykker for regnskab fra kolonihaveforbundet.

3. Status nye legepladser

Firmaet tilbyder at lave en aftale som betales over 3 år. Også en snak om muligheder for etablering af bålpladsen, der blev bevilliget i 2022. Dækkene er taget af på legepladsen stuehøjgaards alle. Han fremsender et tilbud. Andet tilbud der blev søgt på var uforholdsmæssigt dyrt Gunner har udbedret planlagte mangler.

4. Status deklaration- Vi afventer fortsat.

Der skulle rykkes Kirsten Holm. Det er aftalt at afvente Ballerup kommunes udmelding

5. Copydan – status.

Vi har fået en regning på ca. 4.200. grundet uretmæssigt brug af billede. Martin har forsøgt at forhandle regning ned, da det er set andre steder. Det var ikke muligt og regningen er nu betalt.

6. Opfølgning på møde med Frank.

Inge og Kirsten har holdt møde med Frank om nutidige og fremtidige opgaver. Vi laver en funktionsbeskrivelse som vi sender til Frank. Han melder så tilbage hvad han kan lave. Han er forslået at han evt kan dele posten med en ”ny” vicevært der så kan sættes ind i opgaven. Inge, Kirsten, Karen? Laver beskrivelse. Sendes til bestyrelse. Den drøftes næste gang.

7. Jubilæumsfest- hængepartier? Fyrværkeri, mm

Fyrværkeri: Hvis vi aflyser, er der usikkerhed omkring betaling. Steen følger op med Henrik. Steen ringer til fyrværkeren.

Hvad gør vi hvis der ikke kommer forbud?

Telt opsættes torsdag

Ole er usikker på aftalen omkring DJ. Det aftales at Ole beder DJ om at sende regning til Kirsten (kasserer)

Maden kommer med ekstra pølser og det er jo fint.

Kulgrill: De må gerne bruge den. Janni bringer i spil at grillen måske skal have afdækning. Det antages at det ikke er så væsentligt. Der er styr på placering af telte, diverse indkøb og alle der er bestilt til at gøre dagen til en rigtig familiedag. Henrik er tovholder på forberedelserne. Bestyrelsen deltager som det er muligt. Kirsten laver et budgetoverslag.

Henrik er i gang med at undersøge store kander og der er lagt op til 10 turs kort, så der ikke bliver så mange små mobileoverførsler.

Angående slaggeslåning. Udsættes til senere på året, da der er slået meget af gartneren. Steen kontakter Frank. Samme pris forventes

8. Pumpebrønde- spuling og vedligehold.

Vedligeholdelseskontrakten, som vi fik tilsendt i december er en gang årligt. Det er kloakfirma. Men den er ikke underskrevet.

Danpumper laver service. Hvis de melder om behov for spuling, bestiller vi spuling ved kloakfirma. Hajar ringer og høre hvordan prisen er for enkelt bestilling kontra kontrakt en gang årligt

9. Forslag om indkøb af fælles haveredskaber- eksempelvis buskrydder, flis maskine, mindre stillads, sprøjtemaler pistol mm.

Flere synes det er en god idé. Dog skal der tages hensyn til vedligehold, rengøring, administration. Der kan være noget om forsikring.

Maskinudvalg: Inge, Kirsten, evt Janni. Melder om principper og priser til september

10. Evt.

- 1) Forslag om at købe officepakke til formanden. Denne bevilliges enstemmigt
- 2) Opmærksomhed på at der til senere dagsorden bliver talt om legeplads vedligehold fremadrettet. Janni skriver til Inge
- 3) Beskæring: Pladsformand har kontaktet bestyrelsen om beskæring af blommetræer på 600-pladsen. Det aftales at der ved grusvandring d. 24/6 tages stilling til træerne. Det aftales yderligere at have fokus på de forskellige parkeringspladser bliver tilset, og vurderet om der er behov for tilskæring/fældning. Janni laver yderligere et overblik over foreningens frugttræer på fællesareal og lægger det på hjemmesiden til inspiration

- 4) Der mangler grønne poser. Karen kontakter vestforbrænding så vi får leveret tilstrækkeligt
- 5) Henvendelse omkring have der ikke er vedligeholdt, da haveejer sjældent er der. Karen tager sig af korrespondencen
- 6) Container: Der er problemer med overfyldte containere. Snak om hvorvidt vi kan få vestforbrænding til at hente. Vestforbrænding har ikke længere biler til at udskifte grøntcontainer. Vi opdateres når Karen er med næste gang.
- 7) Forslag om at have reol til genbrugsting. Som det er nu, er der ikke plads i containergården, men kan medtænkes hvis vi ender med en større containergård.
- 8) Verisure-aftale udløber 21/6. Steen tager sig af nedtagning

Referent: Kirsten